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Motie bevordering veiligheid fietsers
Oldebroek,

Motie van: VVD, CDA Aldus besloten, = 7 NOV, 202

Raadsvergadering 7 november 2024, agendapunt 10 de stern van Oldebroek,

deaerlvoorzitter,

De raad van de gemeente Oldebroek, in vergadering bijeen, behandelende d deser

ord deprogrammabegroting 2025-2028, met name onderdeel 2.2.2.1 erkeerevelishein. geho
beraadslaging.

Constaterende dat:

-__De populariteit van de (high speed) e-bike en varianten daarvan als vervoersmiddel
toeneemt;

-__Er op het fietspad grote verschillen bestaan tussen de snelheden van gebruikers van
reguliere fietsen en e-bikes begrensd tot 25 km/u en nieuwe gebruikersgroepen, zoals

gebruikers van de Fatbike en de Speed Pedelec;

-_ Nieuwe gebruikersgroepen, waaronder een opgevoerde Fatbikes of reguliere Speed

Pedelecs, maximale snelheden van 45 km/u bereiken;

-_Er in toenemende mate overlast wordt veroorzaakt door de gebruikers van Fatbikes.

Overwegende dat:

-___ Grote snelheidsverschillen tussen gebruikers van het fietspad leidt tot onveilige
situaties;

-_ Oldebroek de verkeersveiligheid voor haar inwoners wil bevorderen;

-_ Oldebroek een gastvrije gemeente wil zijn voorfietsende recreanten;

-_ Alle gebruikersgroepen zich veilig moeten voelen op het fietspad.

Verzoekt de burgemeester:

- Om in het driehoeksoverleg in gesprek te gaan over het meenemen van genoemde
elektrisch aangedreven vervoersmiddelen (tweewielers) in de zogenaamde ‘rollerbank

controles’.

Verzoekt het college:

 

-_ Om landelijk onderzoek te volgen naar te nemen maatregelen betreffende het

verbeteren van de veiligheid van Fatbikes en Speed Pedelecs in het verkeer, en

wanneer wettelijk mogelijk daaruit voortvloeiende maatregelen zo spoedig mogelijk in
te voeren;

-__Om de gemeenteraad hierover op de hoogte te houden.

VVD CDA

  
„Kemp —W.van der Horst




